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„Miből lesz pénz a Gyurcsány-kormány programjában emlegetett ezer új rendőrautó
beszerzésére?" címmel a Házszabály 90 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Lamperth
Mónika miniszter asszonyhoz . Kérdésemre a válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A 2004 . szeptemberében a kormánytöbbség által elfogadott kormányprogramban a
következőt olvashatjuk : „A 2010-ig tartó rendőrségi fejlesztési program első lépéseként
2005-ben ezer új rendőrautóval erősítjük a rendőrséget. "

Tisztelt Miniszter Asszony!

•

	

2005 mely hónapjában áll szolgálatba az ezer új rendőrautó?

•

	

Az ezer új rendőrautó milyen egységekhez fog érkezni, továbbá milyen területi
eloszlásban állnak szolgálatba az új gépjárművek?

•

	

Az ezer uj gepjarmu mi yen márkájú, típusú, felszereltségű lesz?

• Kérem adjon információt arról is, hogy milyen forrást biztosítanak az ezer új
rendőrautó beszerzésére, hiszen a 2005-évi költségvetési törvényben mindössze 50
millió forintot különítettek el a gépjármű-korszerűsítés címszó mellé .

Tisztelettel kérem Miniszter Asszonyt, hogy kérdéseimre minden részletre kiterjedő választ
adjon!

Budapest, 2004 . január 4 .

Írásbeli kérdés

Dr. Kontrát Károly
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

